
   
 

INNKALLING TIL REPRESENTANTSKAPSMØTE 2024-01 
 

Torsdag 15. og fredag 16. februar 2024         Quality Hotel Grand, Kristiansund 

 

Innkalles 
 

Representantskapet: 

• Kjell Neergaard, Kristiansund 

• Ingrid Rangønes, Averøy  

• Hanne-Berit Brekken, Aure  

• Knut Sjømæling, Gjemnes 

• Svein Roksvåg, Smøla 

• Ståle Refstie, Sunndal 

• Hugo Pedersen, Surnadal 

• Ingrid Waagen, Tingvoll 

 

Kommunedirektører: 
• Berit Hannasvik, Averøy  

• Gunhild Eidsli, Surnadal  

• Håvard Sagli, Aure 

• Inge Falstad, Gjemnes  

• Arne Ingebrigtsen, Kristiansund 

• Randi Dyrnes, Sunndal  

• Birgit I. Eckhoff, Smøla  

• Odd Arild Bugge, Tingvoll  

Øvrige: 
Helge Hegerberg, observatør Møre og Romsdal fylkeskommune  

 

Administrasjonen: 

• Ingrid Nautnes, regional samfunnsplanlegger 

• Bjørn Buan, rådgiver helse 

• Ellen Engdahl, daglig leder 

 

Velkommen til møte v/leder Ingrid O. Rangønes 
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Saksliste: 
❖ Sak 01-24  Godkjenning av innkalling og saksliste 

❖ Sak 02-24  Årsregnskap 2023 

❖ Sak 03-24  Årsmelding 2023 

❖ Sak 04-24 Orienteringer 

❖ Sak 05-24 Tema Helse 

❖ Sak 06-24 Statens Barnehus 

❖ Sak 07-24 NTP 2025 - 2026 

❖ Sak 08-24 Statsforvalterens ovale halvtime 

❖ Sak 09-24 Plansamarbeid Nordmøre 

❖ Sak 10-24 Nordmørsstrategien og Handlingsplan 2024 

❖ Sak 11-24 Tema Kompetanse  

❖ Sak 12-24 Eventuelt 

 

Saksdokumenter 

 

Sak 01-24  Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Forslag til vedtak 

Innkalling og saksliste godkjennes. 

 

Sak 02-24  Årsregnskap 2023 
 

 

Årsregnskapet er samlet for daglig leder, regional samfunnsplanlegger og helseressurs. 

Nordmøre IPR Samlet 
Budsjett 

Samlet 
Regnskap 

 
Diff. 

Personalkostnader 2 602 500 2 582 709 -29 791 

    

Møtekostnader netto 130 000 217 205 87 205 

Diverse drift, kontorleie, gaver 140 000 158 489 18 489 

Kontorkommune 43 000 48 504 5 504 

Reisekostnader 72 500 73 957 1 457 

Mindre prosjekter 150 000 82 819 -67 181 

Sum 535 500 580 874 45 274 

    

Mer (-)/Mindreforbruk (+) 3 140 000 3 153 583 -15 583 

 

 

 

 

Møtekostnader 
2023: 

 

Brutto Kr 334 259 

Refusjon Kr 117 154 

Netto 1  

 
Inkl. felles FS 

 
Kr 65 667 

Netto 2 Kr 151 438 
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Finansiering Budsjett Regnskap Diff. 

Refusjon medlemskommuner 1 010 000 -1 010 000 - 

Refusjon Helsefelleskap 100 000 -100 000 - 

Medlemskontingent kommuner 1 530 000 -1 530 000 - 

Fonds IPR – til helseressurs 200 000 -196 862 3 138 

Fonds Planprosjekt og IPR 300 000 - 316 723 -16 723 

 3 140 000 -3 153 585 -13 585 

 

Nordmøre IPR Fond 01.01.2023 Bruk 2023 31.12.2013 

Fondsavsetning Samfunnsprosjekt 10210 328 747 65 667 263 080 

Fondsavsetning Samfunnsprosjekt 10210  196 862 -196 862 

Fondsavsetning Nordmøre IPR 665 590 251 056 414 534 

 994 337 513 585 480 752 

 

Kommentar 

Samlet kostnadsbudsjett på kr 3.140.000 finansieres ved medlemskontingenter og refusjoner fra 

kommunene på kr 2.640.000 og kr 500.000 ved bruk av fonds. Samlet regnskap for 2023 viser 

merforbruk på kr 15.583 i forhold til budsjettet, som medfører bruk av fonds på kr 513.585. De 

største differansene i kostnadsregnskapet gjelder høyere møtekostnader, som følge av at felles 

seminar for formannskapene i januar var budsjettert og finansiert i planprosjektet, og at IPR-møtet 

24-05 på Tingvoll ikke er viderefakturert kommunene. Planprosjektet er avsluttet som eget prosjekt i 

regnskapet.  

For posten Mindre prosjekter er det mindreforbruk på kr 87.105. BliMedHit i Oslo og Trondheim er 

belastet med rundt kr 50.000, i tillegg til reisekostnader. Ellers inngår Kom Trainee med kr 25.000 og 

oppstartskostnader for grafisk utforming av Nordmørsstrategien. Samlet fondsavsetning ved 

oppstart i 2024 er kr 480.572.  

 

Budsjettet for 2024 ble vedtatt i møte 23-05 i Aure. Samlet for daglig leder 100%, regional 

samfunnsplanlegger 100% og 50% helseressurs er totalt budsjett kr 3.460.000. Dette finansieres av 

tilskudd Helsefellesskap kr 100.000, fond kr 200.000 og resterende med medlemskontingent og 

refusjon fra kommunene.  

 

Regnskapet er gjennomgått av kontorkommunen og inngår i kontorkommunens revisjon. 

Forslag til vedtak 

Årsregnskapet for 2023 godkjennes. Årsregnskapet viser et merforbruk på kr 13.585 i forhold til 
kostnadsbudsjettet på kr 3.140.000. Av dette finansieres kr 513.585 fra fondsavsetning i IPR.  
Inngående fondsavsetning per 1.1.2024 er kr 480.572. Disponering av fond skal godkjennes i 
representantskapet.  
 

Sak 03-24  Årsmelding 2023 
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Forslag til årsmelding ettersendes eller presenteres i møte. 

Forslag til vedtak 

Årsmelding for 2023 godkjennes. 

 

Sak 04-24 Orienteringer 
 

• Status «Veteranplan Nordmøre 2024 – 2027» v/Ingunn Strand, Veterankontrakt Kristiansund 
kommune 
 

• BliMedHit i Oslo 11. april 2024 v/Ingrid Nautnes, koordinator 
 

Næringsforeningene inviterer til ny rekrutteringsmesse på The Hub kl. 16.30 – 18.30. 

Pris for en fellesstand er 25.000 kr eks. mva.  

På formiddagen planlegges det for å oppsøke utdanningssteder for sykepleiere og lærere.  

• Innspill til tema og saker til IPR 2024-02 i Averøy 11. og 12. april v/Ellen Engdahl 
 

Forslag til vedtak 

Tas til orientering med innspill i møtet og for videre oppfølging. 
 

Sak 05-24 Tema Helse v/Bjørn Buan 

Nordmørsstrategien omhandler helsetjenesten i punkt D) Vi utvikler gode tjenester der innovasjon 
er vår vei, der de sentrale sakene er: 

a) Vi skal samarbeide om tjenesteutvikling og tjenesteinnovasjon. 

b) Samarbeid om fremtidens helsetjenester mellom kommuner og helseforetak, og gjennom 

tjenestetilbudet ved DMS Kristiansund. Videreutvikle Aure rehabiliteringssenter. 

c) Bidra og delta i Helsefellesskapets samhandlingsarenaer der Nordmøres interesser fremmes 

lokalt, regionalt og nasjonalt. 

 

• Nasjonal helse- og samhandlingsplan skulle legges frem i november 2023, men ble utsatt til på 
nyåret.  
 

«Nasjonal helse- og samhandlingsplan er en av regjeringens viktigste svar på de mange 
utfordringene helsevesenet og omsorgstjenestene står overfor. Tilgang på nok fagfolk, 
likeverdig tilgang på helse- og omsorgstjenester og for dårlig sammenheng mellom 
tjenestene, nevnte Kjerkol da hun omtalte den kommende planen tidligere i høst. 
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Arbeidet til både Sykehusutvalget og Helsepersonellkommisjonen skal følges opp i denne 
planen.»  (Utsetter helse- og samhandlingsplanen (dagensmedisin.no)) 

 

Hvis planen legges frem før møtet vil helserådgiver Bjørn Buan orientere kort om; 
- Hovedpunkter 
- Betydning for Nordmøre 

 

• Status i arbeidet med ny Samarbeidsavtale med HMR gjeldende fra 2025. 
 

• Ny stortingsmelding om akuttmedisinske tjenester. Frist for innspill 20. februar 2024. 
 

Helseminister Ingvild Kjerkol har varslet en ny Stortingsmelding om akuttmedisinske tjenester og 

har sendt ut et høringsbrev datert 24. november 2023 der hun spesielt har oppfordret til å gi 

innspill om følgende spørsmål: 

 

1. Hva er de viktigste utfordringene vi bør omtale i meldingen?  
2. Hvilke tiltak er aktuelle, herunder spesielt hvordan nye samarbeids- og arbeidsformer og 

teknologisk utvikling kan bidra til et faglig godt og bærekraftig akuttmedisinsk tilbud i hele 
landet?  

3. Er det pågående arbeid eller gode eksempler som departementet bør være kjent med?  
 

Helseledernettverk Nordmøre behandler forslag til innspill fra Nordmøre IPR i sitt møte  

9. februar 2024. Dette blir ettersendt. 

 

Forslag til vedtak 
 
Representantskapet tar orienteringene om Nasjonal helse og samhandlingsplan samt status om ny 
Samarbeidsavtale til orientering.  
 
Representantskapet vedtar fremlagte uttalelse til stortingsmelding om akuttmedisinske tjenester 
som oversendes Helse- og omsorgsdepartementet som innspill til meldingen.  
 

Sak 06-24 Statens Barnehus 
 

Statens Barnehus ble etablert i Ålesund i 2012 med hele Møre og Romsdal som nedslagsfelt. 

Barnehuset hadde ikke vært lenge i drift før de så utfordringene med at barn fra nordre del av fylket 

skulle transporteres til Ålesund for å gjennomføre tilrettelagte avhør, medisinske undersøkelser og 

annen oppfølging fra barnehuset. Dette medfører at det ikke er likeverdige vilkår for barna i fylket, 

og forholdene for barna i nordre del av fylket kan forbedres ved å få på plass et lokale for avhør i 

Kristiansund. 

 

Det har vært stort politisk engasjement for å få opprettet et tilbud i Kristiansund som en satellitt av 

Ålesund. I tillegg til at dette vil være den beste løsningen for barna, så vil det også ha positive 

virkninger på det lokale politimiljøet.  

https://www.dagensmedisin.no/utsetter-helse-og-samhandlingsplanen/602609
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Justis- og beredskapsdepartementet la frem et forslag til lovendringer 26. januar 2024 om at 

«barnets beste skal være et grunnleggende hensyn ved alle politiets handlinger og avgjørelse som 

berører barn».  

 

For å få til en satellitt eller underavdeling i Kristiansund er det behov for noen mindre investeringer 

for tilpasninger i egnede lokaler, leie lokaler og driftsmidler for ansatte. Dette må innarbeides i 

Revidert Statsbudsjett for 2025.  

 

Forslag til innspill til revidert statsbudsjett ettersendes. 

 

Forslag til vedtak 
 

Representantskapet oversender uttalelsen om Statens barnehus til regjeringen og justiskomiteen på 

stortinget.  

 

Sak 07-24 NTP 2025 - 2026 
 

Nordmørsstrategien har delmål G) Vi bygger regionen sammen for et fremtidig fergefritt Nordmøre, 

større bo- og arbeidsmarkedsregioner, trygge og effektive transportkorridorer, bedre sykehusvei 

med mer. 

 

Sentrale saker i arbeidet er:  

a) Samarbeid om Nordmøre sine samferdselsprioriteringer inn mot statlige og fylkeskommunale 

beslutningstakere. 

b) God tilgjengelighet til nytt sykehus på Hjelset for pasienter og ansatte.  

c) Arbeide for at riksveier og fylkesveier har god standard og at region har attraktive fergetilbud.  

d) Styrke tilbudet og kvalitetene ved Kristiansund lufthavn Kvernberget. 

e) Arbeide for et «Fergefritt Nordmøre». 

f) Bedre tilgjengeligheten mot Romsdal og Trøndelag ved å styrke næringslivets transportkorridorer 

E39, Rv70 og sentrale fylkesveier. 

 

Regjeringen vil snart legge frem sitt forslag til NTP. NTP vedtas i Stortinget i juni.  

Møre og Romsdal fylkeskommune, Nordmøre IPR og felles uttalelse fra Nordmøre og Trøndelag 

sørvest har tidligere sendt inn sine prioriteringer til NTP.  

  

Tema i møtet 

• Innledning om Nordmøre sine prioriteringer til NTP og innspill fra NHO Møre og Romsdal 

v/leder Ingrid Rangønes/daglig leder Ellen Engdahl 

• Møre og Romsdal fylkeskommune sine prioriteringer for NTP v/Hans Olav Myklebust, leder av 

Samferdselsutvalget 

https://www.regjeringen.no/no/aktuelt/hensynet-til-barnets-beste-i-politiloven/id3023053/
https://www.regjeringen.no/no/aktuelt/hensynet-til-barnets-beste-i-politiloven/id3023053/
https://www.regjeringen.no/contentassets/b9a25c914da84256bbe1ea4b9f8b5dd3/fylkeskommune/more-og-romsdal-fylkeskommune.pdf?uid=M%C3%B8re_og_Romsdal_fylkeskommune
https://www.nipr.no/_f/i238bf369-3e2b-4f38-95b1-006258a1bf79/nordmore-ipr-innspill-ntp-2025-2036.pdf
https://www.nipr.no/_f/i7bca642e-05ee-43fe-a90e-398071c5508c/nordmore-ipr-og-ipr-trondelag-sorvest-felles-innspill-ntp-2025-2036.pdf
https://www.nipr.no/_f/i7bca642e-05ee-43fe-a90e-398071c5508c/nordmore-ipr-og-ipr-trondelag-sorvest-felles-innspill-ntp-2025-2036.pdf
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• Statens vegvesen sine innspill til NTP v/Halgeir Brudeseth, prosjektleder 

• Status for Nordmøre sine prioriterte prosjekter inn mot NTP 

o E39 Astad – Bjerkeset v/ Halgeir Brudeseth, prosjektleder 

o Rv 70 Kristiansund – Oppdal v/ Halgeir Brudeseth, prosjektleder 

o E39 Halsafjordsambandet v/Ola Rognskog, styreleder Halsafjordsambandet AS 

• Dialog om videre arbeid og forventninger for Nordmøre sine prioriterte prosjekter frem mot 

vedtak av NTP i Stortinget. 

 

Innspill fra NHO om et felles overordnet samarbeidsorgan for samferdsel i Møre og Romsdal:  

 

I januar ble det i regi av NHO Møre og Romsdal gjennomført et sonderingsmøte om det var interesse 

for å etablere et overordnet samarbeidsorgan innen samferdsel. Ingrid Rangønes og Ellen Engdahl 

deltok. Nedenfor følger oppsummeringen fra NHO: 

 

«Bakgrunnen for møtet var styrevedtaket i NHO Møre og Romsdal der regiondirektøren fikk i 
oppgave å kalle inn til et sonderingsmøte med relevante aktører om det er grunnlag og interesse for 
et bredere samferdselssamarbeid i Møre og Romsdal.  
 
I starten av møtet redegjorde fung. regiondirektør Espen Remme i NHO for bakgrunnen og ønsket fra 
regionstyret.  
 
Alle fremmøtte aktører sa seg enige i at et samarbeid vil kunne styrke samferdselsprosjekt i regionen. 
Det handler om å få mest og best gjennomslag for samferdselsprosjekt i Møre og Romsdal. Ved å stå 
samlet i samferdselsspørsmål og prioriteringer styrker dette regionens muligheter for å få realisert 
større veiprosjekt.  
 
Det ble uttrykt at det er viktig unngå omkamper om prosjekt og prioriteringer når disse først er 
fattet/vedtatt. Forumet må hjelpe å løfte regionen i den nasjonale debatten.  
 
Møre og Romsdal har mye å lære av andre regioner når det kommer til å stå samlet om å få 
gjennomslag. Det vil bli viktig å skaffe seg kunnskap og læring av regioner som har lykkes med dette. 
Forumet blir nok ikke vedtaksfør, men kan skaffe en felles forståelse.  
 
Det var enighet blant de frammøtte å ta med referatet fra møtet til sine organ for å få en 

tilbakemelding på hvordan de stiller seg til etablering av et overordnet samarbeidsorgan innen 

samferdselsfeltet.» 

 

Dialog i møtet om initiativet fra NHO Møre og Romsdal.  

 

Forslag til vedtak 
  

Nordmøre IPR oversender en omtale av sine forventninger til NTP 2025 – 2036 til regionalt og nasjonalt 

politisk nivå basert på tidligere innspill og dialogen i møtet. 

 

Representantskapet ber administrasjonen utarbeide forslag til tilbakemelding til NHO basert på 
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innspillene i møtet.  
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Sak 08-24 Statsforvalterens ovale halvtime 

 

Statsforvalter Else-May Botten Norderhus orienterer om Forventningsbrevet 2024 som representerer 

de nasjonale forventningene til kommunene.  

 

Omtale av interkommunale samarbeid innenfor Bærekraftig kommunal planlegging (side 6): 

«Interkommunale samarbeid Komplekse utfordringar, mange oppgåver og mangel på ressursar gjer 

det krevjande for kommunane å prioritere planlegging. Strukturerte interkommunale samarbeid om 

planoppgåver er ei løysing som Statsforvaltaren vil støtte opp om.» 

 

Dialog om forventinger og mulighetene for å styrke det interkommunale plansamarbeidet på 

Nordmøre. 

 

Forslag til vedtak 
Formuleres i møtet.  

 

Sak 09-24 Plansamarbeid Nordmøre 

 

Nordmørsstrategien omhandler plansamarbeidet i punkt D) Vi utvikler gode tjenester der 

innovasjon er vår vei der sentral sak er: 

a) Plansamarbeidet på Nordmøre skal videreutvikles.  

 

Regional samfunnsplanlegger Ingrid Nautnes gir en status om arbeidet i plansamarbeidet, og om de 

prioriterte områdene for plansamarbeidet våren 2024. 

Status planstrategien: 

Aure, Averøy, Kristiansund, Smøla, Sunndal, Surnadal og Tingvoll har hatt planstrategien ute på 

høring, behandlet høringsinnspillene og klar til å vedta planstrategien. 

Gjemnes har utarbeidet et utkast til planstrategi og er på vei til å sende den ut på høring. 

Status samfunnsdelen: 

Averøy, Kristiansund, Smøla, Sunndal, Surnadal og Tingvoll er klar til å begynne arbeidet med 

samfunnsdelen. Målsetning om å få lagt samfunnsdelen ut på høring før sommerferien. Dette er så 

det nye kommunestyret sine politiske prioriteringer i samfunnsdelen blir med i budsjettet for 2025. 

Aure har valgt å ikke revidere samfunnsdelen, og velger å svare ut utfordringsbildet i planstrategien 

gjennom strategiplaner. Gjemnes er med i et eget opplegg som statsforvalteren og fylkeskommunen 

https://www.statsforvalteren.no/contentassets/47b8bcc6a2d74c4cb722f572305d608a/forventningsbrevet-2024_.pdf
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har for fem utvalgte kommuner i Møre og Romsdal, opplegget for samfunnsdelen skal avklares i et 

møte i april. 

Fokusområder for plansamarbeidet våren 2024: 

• Politiske verksteder 

• Arealstrategi 

Forslag til vedtak 
Saken tas til orientering. 

 

Sak 10-24 Nordmørsstrategien og Handlingsplan 2024 

 

Kommunene vedtok i 2023 overordnet målsetting, strategiområder og delmål. Det ble gjennomført 

workshop med formannskapene i januar 2024 om sentrale saker for Nordmøre og 

nordmørssamarbeidet.  

Representantskapet vedtar de sentrale sakene i valgperioden og de årlige handlingsplanene. 

KDK/administrasjonen konkretiserer og følger opp Handlingsplanen med mål og ansvar. Status og 

måloppnåelse rapporteres halvårlig til IPR i møtene i juni og desember. Samlet rapportering for 

Handlingsplan 2024 legges frem for innspill i felles samling for formannskapene i januar som grunnlag 

for Handlingsplan 2025. 

Målene om Bostedsattraktivitet og Næringsattraktivitet rapporteres i tråd med 

attraktivitetsindikatorene i RegionalAnalyse fra Telemarksforskning.  

Forslag til Handlingsplan 2024 ettersendes etter behandling i arbeidsgruppen for strategi i KDK.  

 

Det må diskuteres i møtet hvordan kommunene innarbeider Nordmørsstrategien i sine 

samfunnsplaner.  

 

Forslag til vedtak 
Representantskapet vedtar Nordmørsstrategien og Handlingsplanen for 2024. 

 

Sak 11-24 Tema Kompetanse  

 

Nordmørsstrategien har delmål F) Kompetanse til arbeidsmarkedets behov som handler om at 

næringslivet og kommunene må styrke arbeidet for tilgang på kritisk kompetanse.  

 

Sentralt i arbeidet er:  

a) Markedsføre mulighetene, tilbudene og fordelene på Nordmøre bedre overfor innbyggere, 

studenter og potensielle hjem- og tilflyttere.  
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b) Samarbeid om målrettet rekruttering, integrering og kompetansetiltak for kommunale 

arbeidsplasser. 

c) Samarbeid med utdanningsinstitusjonene for å ha attraktive utdanningstilbud ved Campus 

Kristiansund og på Nordmøre.  

d) Styrke kompetanse-/FOUI-miljø på Nordmøre, spesielt innen blågrønn/marin sektor. 

 

Informasjon om initiativ i dette arbeidet: 

 

• Samarbeid gjennom kompetansenettverk mellom UH-sektoren, kommuner og næringsliv  

v/Olaug Haugen, kommunalsjef oppvekst i Kristiansund kommune og koordinator for nettverket 

på oppdrag fra Campus Kristiansund 

 

• Informasjon om arbeidet i Helseledernettverk Nordmøre for å rekruttere sykepleiestudenter 

v/Bjørn Buan 

 

• Kompetansebehovene i næringslivet og arbeidet med Omdømmeprosjektet i regi av  

Kristiansund og Nordmøre Næringsforum v/Ole Jonny Rugset, daglig leder 

 

Dialog i møtet. 

Forslag til vedtak 
Representantskapet er enige i at å få tilgang på riktig og tilstrekkelig kompetanse er en av våre 

største utfordringer. Orienteringene tas til orientering med oppfølging av innspill i møtet.  

 

Sak 12-24 Eventuelt 

 

 

 

 

Nordmøre, 9. februar 2024 

 

 

Ingrid O. Rangønes  

leder 

Ståle Refstie 

nestleder 

 

Ellen Engdahl 

daglig leder 
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